
                   STYREMØTE – Referat 
 

 

Dato/tid: 29.04.24 kl 1900 

Sted: Klubblokalet 

Tilstede: Terje Håkonsen, Ole Håkon Stien, Edvard Lillegård, Jørn Nilsskog, Tor Lian, Mats 

Thomassen, Hans Olav Bjelvin, Hans Marius Mastermo, Marika Trones, Tore Bakkejord og 

Torbjørg Myhre 

Ikke møtt:  

Sak  Ansvar Frist 

23/24 Referat fra forrige møte: 
Det jobbes fortsatt med å få bom Mangholmheia i orden 
Møte med Elnar på torsdag. 
LU: Prissetting av serie og pris på sjølkost på skudd. Fortjeneste 
på duene er grunnlaget for inntektene. Kostpris må bli satt ut fra 
utgiftene. 

 
Tor 
 
Hans 
Olav 

 

24/24 Godtgjøring/honorar: 
Det skal være åpenhet rundt dette. 
 
Jegerprøvekurs: honorar kr 14000,- + evt. kjøring når kurs holdes 
utenfor kommunegrensen. 
 
Kvinneutvalget: Når det er dameskyting får den som er med å arr. 
Redusert pris på skyting. 
 
Fiskeutvalget: kun dugnadsarbeid. 
 
Leirdueutvalget: 
Skyteledere ved bedriftsarrangement får skyteserier tilsvarende kr 
1000,-. Det samme gjelder i forhold til jegerprøven. Skyteledere 
får kompensasjon for det arbeidet de gjør i form av reduserte 
skytepriser. 
 
Fuglehundutvalget: Gratis prøvestart for jaktprøvekomiteen 

  

25/24 Planlagte arrangement: 
Laliadagen – arrangeres først i august 
 
 
Laliaveien vedlikehold - juni 
 
Det planlegges ca. 8 jegerprøvekurs i løpet av året 
 
Det planlegges 3 dameskytinger + ringtreninger 
 
Fiskecamp på Flostrand 
 
FHU: Kurs med fokus på apport og jakthunddressur, samt div. 
ringtreninger 

 
Edvard/ 
Daniel 
 
Tor 
 
Tore 
 
Marika 
 
Daniel 
 
 
 

 



 
LU: Planlegger div. kurs i sporting, kurs for dommere, 
skyteinnstrutører og standplassledere. I tillegg skal det avholdes 
6 approberte stevner 
 

 
 
 
Hans 
Olav 

26/24 Oppsummering jaktkprøvene: 
Vinterprøven ikke utlevert casit på 3. året. Det bør være bedre 
kommunikasjon og orden på jegermiddagen. 
Kvitsteindalprøven svært vellykket arr. – 57 startende hunder. 

  

27/24 Det sjekkes om det er mulig for Rana JFF å være arrangør av 
NM-høst 

Jørn  

28/24 Ranaelva: Styret stemte for at elva stenges for fiske p.g.a. lavt 
bestandsnivå. 

Daniel/ 
Terje 

 

29/24 Mats har gjort en strålende jobb for å få utbetalt spillemidler. Vi vil 
motta kr 609000,- for sportingbanen og kr 443000,- for lagerbygg 
Mangholmheia. 

  

30/24 Terje poengterte at det må være åpenhet rundt håndtering av 
våre eiendeler. 

  

31/24 Det kjøpes inn (får laget) 10 stk. skilt med RJFF-logo Jørn  

32/24 FHU får kjøpe inn egen PC Jørn/ 
Marika 

 

Møtet avsluttet: kl 2200 

Referent Torbjørg 

Nytt styremøte mandag 17.06. kl 1900 


